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Protokoll för styrelsemöte den 22 september 2015 kl 19:30 

Datum: 2015-09-22 Styrelsemöte nummer: 2015-07 Sekreterare: Tina Eklööf 

Närvarande: Per, Christer, Tina 

Telefonnummer till Lync, koden gäller enbart detta möte: 

010-123 88 88  från mobil och fast telefon 

Konferens-ID: 973523451 # 

Ordförandekod: -- 

  

Mobila applikationer (apps) finns för iPhone och Android mobiler  

                                                        

Punkt Ärende 
Föredragande 

Beslut 

1    

 1.1 Mötet öppnas 

Per öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Ordf 

 1.2 Anmälan om övriga frågor  Alla 

  - SMS-grupp, se punkt 9.3  

 1.3 Godkännande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

    
2  Kvarstående frågor 

- Arbetsfördelning i styrelsen, se punkt 9.1 

- Infoblad 2015-04, se punkt 9.2 

 

    
3  Föregående protokoll   

 3.1 Protokoll 2015-06 godkändes och lades till handlingarna.  

    
4  Information från/till Fritidsförbundet  

 4.1 Lämnad aktivitetsrapport 

Tina har skickat in rapporten för augusti. När underlag finns för 

september kommer Tina att skicka rapporten för september. 

 

 

 4.2 Fritidsförbundet har informerat om att Vägstugan har gjort en 

överenskommelse med sin tyska motsvarighet vilket innebär att det finns 

möjlighet att hyra stugor och lägenheter i Tyskland, Österrike och Italien. 

 

    
5  Kommande aktiviteter  

 5.1 Årsplanering 2015 

 Inga ytterligare aktiviteter är inplanerade. 

 

Per 

 5.2 Årsplanering 2016 - Årsmöte 2016 m m 

 Mc-mässan, På två-tre-fyra hjul, Göteborg, jan 28-31 januari. 

Enades om att vi tittar vidare på att genomföra ett fysiskt 

styrelsemöte i samband med mässan. 
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 Årsmöte i Borlänge/Falun i maj. Finns möjlighet att nyttja Dala 

Storsund - Christer har ställt frågan till Dala Storsund.  

 

De har ställt sig positiva till att vi nyttjar anläggningen, gäller 

oavsett om vi vill nyttja del av helgen. Kostnaden som uppstår är 

för mat. Dala Storsund har påtalat att det är bra om vi tidigt 

meddelar datum. Arbetshypotes är helgen 21-22 maj 2016. 

 Mc-träff hojrock, juli 

 Mc-utflykter; ca en per månad april-sept 

 

    
6  Nya och avgående medlemmar  

 6.1 Medlemsantal  

Oförändrat medlemsantal. 

Enligt matrikeln har vi 85 st medlemmar och sju (7) st 

hedersmedlemmar. 

 

Mötet enades om att sändlistan som finns i Outlook ska tas bort. Christer 

åtar sig att undersöka hur vi gör för att ta bort sändlistan. 

 

 6.2 Utskick med inbetalningskort kommer att skickas ut i mitten av 

november. 

 

    
7  Ekonomi  

 7.1 Kassarapport – saldot är 32 323,16 kr (2015-09-22).  

Återstår att betala ca 2 600 till Micke och Tina för aktivitetsbidrag, 

reseersättning och pris. 

 

Peter/gm Tina 

 7.2  Äskande för 2016-års verksamhet 

Per informerade att Fritidsförbundet nu har skickat äskandet vidare till 

arbetsgivaren. Svar från arbetsgivaren till Fritidsförbundet förväntas i 

december. 

 

    
8  Rapport från genomförda aktiviteter  

 8.1 - Ålandsturen 

I strålande sensommarväder åkte fyra motorcyklar och fem deltagare åkte 

runt på Åland. 

 

- Nationella mc-dagen 12 september 

Dala-turen - åtta stycken medlemmar (inkl familjemedlem) deltog. 

Vinnare av poker-run blev Stefan Uppgren 

I 100-åringens fotspår – tre medlemmar deltog. 
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9  Övriga frågor  

 9.1 Arbetsfördelning i styrelsen  

- Vice kassör inkl hålla koll på betalande medlemmar – Christer 

- Webbansvarig – förslag Kjell. Utbildning kommer i början av 2016. 

- Facebook – Per administratör, fler kan vara administratörer  

- Aktivitetsrapportering till Fritidsförbundet – Tina 

- Stomme till Infoblad - ???? 

 

 9.2 Infoblad 2015-04 

Enades om att skjuta fram nästa infoblad till mitten av november och då 

tillsammans med inbetalningskortet. 

 

 9.3 SMS-grupp – Tina åtog sig att undersöka vad som finns och vad det 

kostar. 

Tina 

    
10  Nästa styrelsemöte: måndag den 2 november kl 19:30.  

    
11  Mötets avslutande 

Per avslutades mötet och tackade deltagarna för visat intresse. 

Ordf 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

-------------------------------------------- -------------------------------------------- 

Christina Eklööf, sekreterare  Per Ahlénius, ordförande 

 


